
Met Mike Schuurmans, Annie Demedts en Ria De 
Mesmaeker stelt N-VA Aartselaar opnieuw drie 
kandidaten voor, ditmaal uit de ondernemerswereld. 
Alle drie hebben ze al decennia een band met  
Aartselaar en zijn opgegroeid met een lokale  
handelszaak. Mike was tot voor kort kopman bij het 
Vlaams Belang in Aartselaar, maar ziet nu meer heil 
in het beleid van de N-VA.

De drijvende kracht achter bakkerij Coolens
Annie Demedts is 57 jaar en een bekend gezicht in Aartselaar. 
Annie opende eind jaren ‘80 samen met haar toenmalige man 
Stefan bakkerij Coolens op het Laar. Na Stefans overlijden runde 
ze de bakkerij alleen. Vorig jaar gaf ze de bakkerij over en  
veranderde die van naam. 

Stil zitten is echter niet aan Annie besteed. Ze helpt nog  
regelmatig in de catering of bij een chocolatier in Puurs.  
Ondertussen vond Annie de liefde bij Walter De Bie. Daarnaast 
geniet Annie van haar jonge kleinkindjes en gaat ze regelmatig 
fietsen of op reis. 

“Politiek heeft altijd gekriebeld, maar met een druk draaiende 
bakkerij ontbrak daar helaas de tijd voor. Nu wil ik me wel heel 
graag inzetten voor onze mooie gemeente. Gezien mijn  

achtergrond wil ik me natuurlijk vooral focussen op de  
middenstand. Met het aankomende rioleringsproject op het 
Laar en in de Kapellestraat ligt daar een grote uitdaging  
volgende legislatuur”, zegt Annie Demedts.

Professioneel bemiddelaar in ondernemingsrecht
Ria De Mesmaeker is ook 57 jaar en woont samen met haar 
man Johan in de Kleistraat. Ria is bijzonder sportief: ze is lid 
bij de Aartselaarse wielerclub Ten Dorpe en loopt ook regelma-
tig marathons. Tot voor kort werkte Ria in de financiële sector, 
nu studeert ze nog bij om weldra professioneel bemiddelaar in 
het ondernemings- en sociaal recht te worden.

Tussen al die drukke werkzaamheden door start Ria nu ook 
met een politiek engagement. “Mijn ouders hebben altijd een 
grote handelszaak in dierenproducten op de Kontichsesteen-
weg gehad. Bovendien ging ik als kind met hen regelmatig mee 
naar activiteiten van de Volksunie in Aartselaar. Zowel het  
ondernemen, de liefde voor Aartselaar als de politiek heb ik 
dus van jongs af aan mee gekregen. Vanuit mijn beroepser-
varing wil ik graag conflicten ontmijnen en naar oplossingen 
zoeken. Ik wil al mijn positieve energie en bedrijfservaring  
gebruiken om verder te werken aan ons aangenaam  
Aartselaar” zegt een gemotiveerde Ria. 

Aartselaar, waar ondernemers thuis zijn
Burgemeester en N-VA-lijsttrekker Sophie De Wit is heel blij 
met de komst van Mike, Annie en Ria. “We presenteren drie 
nieuwe kandidaten met ondernemersbloed. Het is belang-
rijk om bij onze 23 kandidaten mensen te hebben met een 
verschillende achtergrond en dan mogen ondernemers zeker 
niet ontbreken! Zij zijn namelijk het kloppend hart van onze 
Aartselaarse economie. Alle drie zijn het enorme versterkingen 
voor onze ploeg. Ik ben héél blij dat ze zich voor ons  
aangenaam Aartselaar willen inzetten.”

Drie nieuwe kandidaten versterken  
het team van N-VA Aartselaar

VOORVOOR
VLAAMSEVLAAMSE
WELVAARTWELVAART

Voorzitter Bart De Hertogh, nieuwkomers Mike Schuurmans, Ria De  
Mesmaeker en Annie Demedts en burgemeester en lijsttrekker  
Sophie De Wit
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Maak kennis met Mike Schuurmans op pagina 2 en  
ontdek waarom hij niet langer voor het Vlaams Belang, 
maar wel voor de N-VA kiest in Aartselaar: “De N-VA 
voert in Aartselaar het beleid dat inwoners van hun  
bestuur verwachten: investeren in het openbaar domein, 
de belastingen laag houden én de schuldgraad halveren. 
Een proteststem in Aartselaar is dus echt niet nodig.”

Aartselaars gemeenteraadslid  
Mike Schuurmans kiest voor de N-VA

Deze kandidaten vertegenwoordigen onze regio op  
de lijsten voor de Kamer en het Vlaams Parlement

Aartselaars ondernemer en gewaardeerd  
gemeenteraadslid

Mike Schuurmans (36 jaar) is een bezige bij in de  
ondernemerswereld. Hij is CEO bij Buildsmart, businesscoach 
bij Raak! en nam samen met zijn vrouw Kim in 2023  
herenkledingwinkel VENT over in de Aartselaarse dorpskern. 
Mike zetelt ondertussen zes jaar in de Aartselaarse  
gemeenteraad, waar hij van in het begin opviel met gedegen en 
verstandige tussenkomsten. Financiën, Economie en Cultuur 
zijn Mikes stokpaardjes. In zijn vrije tijd heeft hij een passie 
voor theater: zowel het maken als acteren. Mike is last but not 
least ook papa van Siebe (11 jaar).

Thuiskomen bij de N-VA

“Mijn keuze voor de N-VA was het resultaat van een  
weloverwogen proces. Na mijn vertrek bij Vlaams Belang heb ik 
de mogelijkheid gehad om met bijna elke Aartselaarse partij  
gesprekken te voeren. De doorslag voor mijn keuze voor de 
N-VA was dat deze partij naadloos aansluit bij mijn  
Vlaams-nationalistische overtuigingen. Het voelt aan als  
thuiskomen”, verklaart Mike.

“Bovendien voert de N-VA in Aartselaar gewoon een goed 
beleid. De afgelopen zes jaar heb ik als oppositielid circa 99% 

van de aangebrachte agendapunten mee goedgekeurd. Wat mij 
bijzonder aantrekt in N-VA Aartselaar is de dynamiek en  
diversiteit van het team. Het is een groep die bestaat uit mensen 
van verschillende leeftijdsgroepen en achtergronden. Ik herken 
in de N-VA een brede volkspartij met een hart voor Aartselaar. 
Dat verklaart denk ik mee waarom N-VA Aartselaar nu uit 
diverse hoeken weet te rekruteren. Je ziet dat de N-VA investeert 
in het Aartselaars straatbeeld, terwijl ze toch de belastingen 
laag houdt en de schuld meer dan gehalveerd heeft. Dat is wat 
inwoners van hun bestuur verwachten. Er is in Aartselaar geen 
enkele reden om uit ongenoegen een proteststem te geven.”

Overstap naar de N-VA getuigt van moed en durf

Burgemeester en N-VA-lijsttrekker Sophie De Wit is  
bijzonder blij met de komst van Mike Schuurmans. “Mike is  
een echte versterking voor ons team. Deze legislatuur heeft  
hij herhaaldelijk zijn politiek talent bewezen. In het  
verleden heeft Mike vaak getwijfeld tussen de N-VA en  
Vlaams Belang, maar we zijn blij dat hij nu eindelijk thuis  
komt. Het getuigt trouwens ook van moed en durf om een  
partij te verlaten die de wind in de zeilen heeft in de  
nationale peilingen. Het toont aan dat Mike met zijn hart en 
verstand de keuze voor de N-VA heeft gemaakt.“

Voormalig Aartselaars 
kopman en lijsttrekker 
van het Vlaams Belang 
Mike Schuurmans sluit 
zich aan bij de N-VA. Hij 
doet dat als volwaardig 
N-VA-lid en schaft een 
lidkaart aan. Mike verliet 
een half jaar geleden het 
Vlaams Belang: hij was 
het enige  
gemeenteraadslid voor 
deze partij. Sindsdien 
zetelde hij zes maand als  
onafhankelijke. “Velen 
zullen bevestigen dat de 
N-VA, gezien mijn  
politieke en persoonlijke  
waarden, voelt als  
thuiskomen. Ik stel me 
dan ook graag bij hen 
verkiesbaar bij de  
volgende gemeente-
raadsverkiezingen”, zegt 
Mike Schuurmans.

Onze kandidaat uit Hemiksem

Rita Goossens
8ste opvolger 
Vlaams Parlement

Onze kandidaat uit Edegem

Philippe Muyters
8ste plaats  
Vlaams Parlement

Onze kandidaat uit Aartselaar

Sophie De Wit
2de plaats 
Kamer

Onze kandidaat uit Edegem

Koen Metsu
6de plaats 
Kamer

Onze kandidaat uit Boom

Francis Sanchez
16de plaats 
Vlaams Parlement

Onze kandidaat uit Schelle

Luna Boumans
17de plaats 
Kamer

Onze kandidaat uit Kontich

Willem Wevers
3de opvolger 
Kamer

Onze kandidaat uit Rumst

Jurgen Callaerts
1ste opvolger
Vlaams Parlement
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TERUGBLIK

In oktober trekken we met z’n allen weer naar de stembus. Het zijn dan  
gemeenteraadsverkiezingen. De voorbije vijf jaar hebben onze N-VA-mandatarissen  
ontzettend hard gewerkt om van Aartselaar een nog aangenamere gemeente te maken.  
In deze en komende huis-aan-huisbladen blikken we dan ook graag terug op onze  
verwezenlijkingen. Vandaag blikken we terug op de belangrijkste verwezenlijkingen  
van schepen Mark Vanhecke. In de komende huis-aan-huisbladen is het de beurt aan  
de andere resterende schepenen en burgemeester. 

Bart De Hertogh – voorzitter N-VA Aartselaar

Economie

 Jeugd en Participatie Onderwijs

Een natuurspeeltuin op het sportcentrum

Op dit ogenblik zijn de graafmachines volop aan het werken 
tussen het zwembad en de bloemplukweide. “Buiten een 
bufferbekken en hondenweide voorzien we daar ook een 
prachtige nieuwe natuurspeeltuin en natuurlijke  
speelelementen. Bovendien integreren we het water als  
spelvorm, zodat elk kind daar aan zijn trekken kan komen. 
De natuurspeeltuin gaat deze zomer nog open”, zegt een 
trotse schepen van Jeugd Mark Vanhecke.

Inclusieve speeltuigen op de wijkspeeltuintjes
Elk jaar vernieuwen we enkele wijkspeeltuintjes. Daarbij gaat 
steeds meer aandacht naar inclusieve speeltuigen, zodat ook 
kindjes met een handicap kunnen genieten van een bezoek 
aan de speeltuin.

Natuurspeelbos in de Reukens
De Reukens zijn de groene long van Aartselaar. De Reukens 
beschikken al over een natuurspeeltuin, maar op zondag 19 
mei openen we er ook een heus natuurspeelbos! Pret  
gegarandeerd!

Renovatie van jeugdontmoetingscentrum  
De Leonaar
We renoveerden kleine stukjes van De Leonaar de afgelopen 
jaren. “Maar de grote aanpassingswerken aan De Leonaar 
zijn eigenlijk voor komende jaren”, zegt Mark Vanhecke.  
“We hebben plannen ontwikkeld om een jeugdlokaal bij 
te bouwen en De Leonaar in een volledig nieuw kleedje te 
steken. Dat wil de N-VA volgende legislatuur zéér graag 
realiseren.”

Mensen bij elkaar  
brengen via Hoplr
Tijdens de coronapandemie  
viel plots veel persoonlijk contact weg. Schepen van  
Participatie Mark Vanhecke rolde versneld wijkplatform 
Hoplr uit. “Mensen kunnen er terecht met hun vragen aan de 
buurt, het ontlenen van materiaal of wat hulp bij de  
boodschappen. Tegenwoordig houdt de gemeente er  
bijvoorbeeld ook enquêtes om te peilen wat er leeft.  
Aartselaar heeft één van de grootste deelnamepercentages  
op Hoplr en daar zijn we trots op!”

Bijkomende subsidies voor het  
verenigingsleven in coronatijd
Samen met zijn collega-schepenen verdeelde Mark  
Vanhecke op een billijke wijze 185.000 euro Vlaamse  
coronasteun onder de Aartselaarse verenigingen. “Via een 
faire verdeelsleutel en een beoordelingscommissie kwam dat 
geld terecht bij de verenigingen die het hardst hadden  
geleden onder de coronamaatregelen. Die werkwijze werd 
zeer geapprecieerd door de verenigingen.”

De huidige speeltuin op het sportcentrum wordt deze zomer vervangen door een natuurspeeltuin.

Voor De Leonaar liggen al kant en klare uitbreidingsplannen klaar die de N-VA 
volgende legislatuur graag wil realiseren.”

Aartselaarbon is goed voor  
middenstand én Aartselarenaar
Je koopt een Aartselaarbon voor 9 euro, bij de lokale  
middenstand is hij 10 euro waard en als de winkelier de bon 
bij de gemeente inwisselt, krijgt hij er 11 euro voor in de 
plaats. Schepen van Middenstand Mark Vanhecke zorgde  
voor een win-win met dit systeem. Elke inwoner kan per 
maand tot tien Aartselaarbonnen aanschaffen op het  
gemeentehuis. In totaal werden er al 10.000 verkocht.

Oprichting van de ORA
Om onze ondernemers zo veel mogelijk te betrekken bij het 
Aartselaars beleid werd de Ondernemersraad Aartselaar 
(ORA) opgericht. Onder meer ATA, Unizo, Voka en HIW 
bezorgen ons adviezen via de ORA. Samen met de ORA  
werd ook al een zeer succesvolle jobbeurs ingericht.

Begeleiding van de Profploeg
In 2025 gaan Kapellestraat en Laar op de schop.  
Om ons daar zo goed mogelijk in te begeleiden, schakelden  
we De Profploeg in. Dat zijn doorwinterde experts  
van Vlaio die heel wat tips en goede praktijken uit andere 
gemeenten geven.

Minder administratieve rompslomp  
voor ondernemers
Aartselaar heeft een digitaal KMO-loket. Schepen  
Mark Vanhecke zorgde er voor dat ondernemers daar  
ook de (weinige) gemeentelijke belastingen digitaal  
kunnen indienen.

Een terrasreglement voor onze horeca
Dankzij een terrasreglement kunnen horecazaken legaal  
openbaar domein gebruiken. Dat zorgt voor meer beleving 
bij onze cafés en restaurants. Bovendien is de inname deze 
legislatuur volledig gratis.

Ondersteuning tijdens corona
Mark Vanhecke zorgde bij de uitbraak van corona dat elke 
inwoner een bon van 10 euro kreeg om bij de Aartselaarse 
middenstand te gebruiken. Het ging in totaal om 15.000  
bonnen. Zo kreeg onze middenstand een extra duwtje in de 
rug. Maar de belangrijkste maatregel was misschien wel het 
uitstel van het rioleringsproject Kapellestraat en Laar. Dat 
stond in 2022 op de planning, maar is naar 2025 verschoven 
om onze handelaars wat extra zuurstof te geven.

Splinternieuwe gemeentelijke kleuterschool  
verzekert toekomst van 100 kleutertjes
Eén van de belangrijkste realisaties van deze N-VA-ploeg is 
zonder twijfel de nieuwe kleuterschool in wijk Buerstede. 
“De oude school was rotversleten en een nieuwbouw drong 
zich op. De kleutertjes krijgen les in de allerbeste  
omstandigheden en met de nieuwste technologie. De 
interesse om in de nieuwe school te kunnen inschrijven is 
zo groot, dat we de capaciteit van 88 naar 100 kleutertjes 
hebben opgetrokken voor volgend schooljaar”, zegt een  
hele fiere schepen van Onderwijs Mark Vanhecke.

Een groene speelplaats en  
investeren in de schoolgebouwen
Terwijl werd ook in de andere gemeentelijke gebouwen 
geïnvesteerd. De speelplaats van de kleine Cade vergroende 
en werd een veel fijnere plek om te spelen. De scholen kregen 
nieuwe en veilige schoolpoorten. Elk jaar investeerden we in 
de renovatie van de gebouwen.

Digitalisering in en 
rondom de school
Mark Vanhecke en 
ICT-schepen Eddy 
Vermoesen zorgden 
voor talrijke  
chromebooks voor  
de gemeentelijke  
scholen. Op die  
manier realiseerden  
we de digisprong.  
Via een Europees 
project kwam er ook 
gratis Wifi op en  
rond de scholen,  
zodat ook wachtende 
ouders er gebruik  
van kunnen maken.

Afstandonderwijs tijdens corona
Door de versnelde investeringen in de digitalisering, konden 
talrijke leerlingen genieten van afstandsonderwijs op het 
ogenblik dat de schoolpoorten in het begin van de  
coronaperiode gesloten bleven.

Digitale aanraakschermen in de klassen
Onderwijslokalen bestaan al lang niet meer uitsluitend uit 
borden met krijt. In talrijke klaslokalen  
investeerden we in digitale  
aanraakschermen om de lessen vlotter  
en interactiever te maken.

Een speel- en wachtruimte  
voor de muziekschool
Wachtende leerlingen aan de  
muziekschool hadden geen  
eigen plekje. Door enkele  
parkeerplaatsen om te vormen  
naar een wachtruimte,  
kunnen kinderen er voortaan  
veiliger buiten staan. “We  
willen heel graag dat plekje  
nu nog ontharden, vergroenen  
en gezelliger maken”, besluit  
schepen van Onderwijs  
Mark Vanhecke.
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TERUGBLIK

In oktober trekken we met z’n allen weer naar de stembus. Het zijn dan  
gemeenteraadsverkiezingen. De voorbije vijf jaar hebben onze N-VA-mandatarissen  
ontzettend hard gewerkt om van Aartselaar een nog aangenamere gemeente te maken.  
In deze en komende huis-aan-huisbladen blikken we dan ook graag terug op onze  
verwezenlijkingen. Vandaag blikken we terug op de belangrijkste verwezenlijkingen  
van schepen Mark Vanhecke. In de komende huis-aan-huisbladen is het de beurt aan  
de andere resterende schepenen en burgemeester. 

Bart De Hertogh – voorzitter N-VA Aartselaar

Economie

 Jeugd en Participatie Onderwijs

Een natuurspeeltuin op het sportcentrum

Op dit ogenblik zijn de graafmachines volop aan het werken 
tussen het zwembad en de bloemplukweide. “Buiten een 
bufferbekken en hondenweide voorzien we daar ook een 
prachtige nieuwe natuurspeeltuin en natuurlijke  
speelelementen. Bovendien integreren we het water als  
spelvorm, zodat elk kind daar aan zijn trekken kan komen. 
De natuurspeeltuin gaat deze zomer nog open”, zegt een 
trotse schepen van Jeugd Mark Vanhecke.

Inclusieve speeltuigen op de wijkspeeltuintjes
Elk jaar vernieuwen we enkele wijkspeeltuintjes. Daarbij gaat 
steeds meer aandacht naar inclusieve speeltuigen, zodat ook 
kindjes met een handicap kunnen genieten van een bezoek 
aan de speeltuin.

Natuurspeelbos in de Reukens
De Reukens zijn de groene long van Aartselaar. De Reukens 
beschikken al over een natuurspeeltuin, maar op zondag 19 
mei openen we er ook een heus natuurspeelbos! Pret  
gegarandeerd!

Renovatie van jeugdontmoetingscentrum  
De Leonaar
We renoveerden kleine stukjes van De Leonaar de afgelopen 
jaren. “Maar de grote aanpassingswerken aan De Leonaar 
zijn eigenlijk voor komende jaren”, zegt Mark Vanhecke.  
“We hebben plannen ontwikkeld om een jeugdlokaal bij 
te bouwen en De Leonaar in een volledig nieuw kleedje te 
steken. Dat wil de N-VA volgende legislatuur zéér graag 
realiseren.”

Mensen bij elkaar  
brengen via Hoplr
Tijdens de coronapandemie  
viel plots veel persoonlijk contact weg. Schepen van  
Participatie Mark Vanhecke rolde versneld wijkplatform 
Hoplr uit. “Mensen kunnen er terecht met hun vragen aan de 
buurt, het ontlenen van materiaal of wat hulp bij de  
boodschappen. Tegenwoordig houdt de gemeente er  
bijvoorbeeld ook enquêtes om te peilen wat er leeft.  
Aartselaar heeft één van de grootste deelnamepercentages  
op Hoplr en daar zijn we trots op!”

Bijkomende subsidies voor het  
verenigingsleven in coronatijd
Samen met zijn collega-schepenen verdeelde Mark  
Vanhecke op een billijke wijze 185.000 euro Vlaamse  
coronasteun onder de Aartselaarse verenigingen. “Via een 
faire verdeelsleutel en een beoordelingscommissie kwam dat 
geld terecht bij de verenigingen die het hardst hadden  
geleden onder de coronamaatregelen. Die werkwijze werd 
zeer geapprecieerd door de verenigingen.”

De huidige speeltuin op het sportcentrum wordt deze zomer vervangen door een natuurspeeltuin.

Voor De Leonaar liggen al kant en klare uitbreidingsplannen klaar die de N-VA 
volgende legislatuur graag wil realiseren.”

Aartselaarbon is goed voor  
middenstand én Aartselarenaar
Je koopt een Aartselaarbon voor 9 euro, bij de lokale  
middenstand is hij 10 euro waard en als de winkelier de bon 
bij de gemeente inwisselt, krijgt hij er 11 euro voor in de 
plaats. Schepen van Middenstand Mark Vanhecke zorgde  
voor een win-win met dit systeem. Elke inwoner kan per 
maand tot tien Aartselaarbonnen aanschaffen op het  
gemeentehuis. In totaal werden er al 10.000 verkocht.

Oprichting van de ORA
Om onze ondernemers zo veel mogelijk te betrekken bij het 
Aartselaars beleid werd de Ondernemersraad Aartselaar 
(ORA) opgericht. Onder meer ATA, Unizo, Voka en HIW 
bezorgen ons adviezen via de ORA. Samen met de ORA  
werd ook al een zeer succesvolle jobbeurs ingericht.

Begeleiding van de Profploeg
In 2025 gaan Kapellestraat en Laar op de schop.  
Om ons daar zo goed mogelijk in te begeleiden, schakelden  
we De Profploeg in. Dat zijn doorwinterde experts  
van Vlaio die heel wat tips en goede praktijken uit andere 
gemeenten geven.

Minder administratieve rompslomp  
voor ondernemers
Aartselaar heeft een digitaal KMO-loket. Schepen  
Mark Vanhecke zorgde er voor dat ondernemers daar  
ook de (weinige) gemeentelijke belastingen digitaal  
kunnen indienen.

Een terrasreglement voor onze horeca
Dankzij een terrasreglement kunnen horecazaken legaal  
openbaar domein gebruiken. Dat zorgt voor meer beleving 
bij onze cafés en restaurants. Bovendien is de inname deze 
legislatuur volledig gratis.

Ondersteuning tijdens corona
Mark Vanhecke zorgde bij de uitbraak van corona dat elke 
inwoner een bon van 10 euro kreeg om bij de Aartselaarse 
middenstand te gebruiken. Het ging in totaal om 15.000  
bonnen. Zo kreeg onze middenstand een extra duwtje in de 
rug. Maar de belangrijkste maatregel was misschien wel het 
uitstel van het rioleringsproject Kapellestraat en Laar. Dat 
stond in 2022 op de planning, maar is naar 2025 verschoven 
om onze handelaars wat extra zuurstof te geven.

Splinternieuwe gemeentelijke kleuterschool  
verzekert toekomst van 100 kleutertjes
Eén van de belangrijkste realisaties van deze N-VA-ploeg is 
zonder twijfel de nieuwe kleuterschool in wijk Buerstede. 
“De oude school was rotversleten en een nieuwbouw drong 
zich op. De kleutertjes krijgen les in de allerbeste  
omstandigheden en met de nieuwste technologie. De 
interesse om in de nieuwe school te kunnen inschrijven is 
zo groot, dat we de capaciteit van 88 naar 100 kleutertjes 
hebben opgetrokken voor volgend schooljaar”, zegt een  
hele fiere schepen van Onderwijs Mark Vanhecke.

Een groene speelplaats en  
investeren in de schoolgebouwen
Terwijl werd ook in de andere gemeentelijke gebouwen 
geïnvesteerd. De speelplaats van de kleine Cade vergroende 
en werd een veel fijnere plek om te spelen. De scholen kregen 
nieuwe en veilige schoolpoorten. Elk jaar investeerden we in 
de renovatie van de gebouwen.

Digitalisering in en 
rondom de school
Mark Vanhecke en 
ICT-schepen Eddy 
Vermoesen zorgden 
voor talrijke  
chromebooks voor  
de gemeentelijke  
scholen. Op die  
manier realiseerden  
we de digisprong.  
Via een Europees 
project kwam er ook 
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zodat ook wachtende 
ouders er gebruik  
van kunnen maken.
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investeerden we in digitale  
aanraakschermen om de lessen vlotter  
en interactiever te maken.
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voor de muziekschool
Wachtende leerlingen aan de  
muziekschool hadden geen  
eigen plekje. Door enkele  
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naar een wachtruimte,  
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Met Mike Schuurmans, Annie Demedts en Ria De 
Mesmaeker stelt N-VA Aartselaar opnieuw drie 
kandidaten voor, ditmaal uit de ondernemerswereld. 
Alle drie hebben ze al decennia een band met  
Aartselaar en zijn opgegroeid met een lokale  
handelszaak. Mike was tot voor kort kopman bij het 
Vlaams Belang in Aartselaar, maar ziet nu meer heil 
in het beleid van de N-VA.

De drijvende kracht achter bakkerij Coolens
Annie Demedts is 57 jaar en een bekend gezicht in Aartselaar. 
Annie opende eind jaren ‘80 samen met haar toenmalige man 
Stefan bakkerij Coolens op het Laar. Na Stefans overlijden runde 
ze de bakkerij alleen. Vorig jaar gaf ze de bakkerij over en  
veranderde die van naam. 

Stil zitten is echter niet aan Annie besteed. Ze helpt nog  
regelmatig in de catering of bij een chocolatier in Puurs.  
Ondertussen vond Annie de liefde bij Walter De Bie. Daarnaast 
geniet Annie van haar jonge kleinkindjes en gaat ze regelmatig 
fietsen of op reis. 

“Politiek heeft altijd gekriebeld, maar met een druk draaiende 
bakkerij ontbrak daar helaas de tijd voor. Nu wil ik me wel heel 
graag inzetten voor onze mooie gemeente. Gezien mijn  

achtergrond wil ik me natuurlijk vooral focussen op de  
middenstand. Met het aankomende rioleringsproject op het 
Laar en in de Kapellestraat ligt daar een grote uitdaging  
volgende legislatuur”, zegt Annie Demedts.

Professioneel bemiddelaar in ondernemingsrecht
Ria De Mesmaeker is ook 57 jaar en woont samen met haar 
man Johan in de Kleistraat. Ria is bijzonder sportief: ze is lid 
bij de Aartselaarse wielerclub Ten Dorpe en loopt ook regelma-
tig marathons. Tot voor kort werkte Ria in de financiële sector, 
nu studeert ze nog bij om weldra professioneel bemiddelaar in 
het ondernemings- en sociaal recht te worden.

Tussen al die drukke werkzaamheden door start Ria nu ook 
met een politiek engagement. “Mijn ouders hebben altijd een 
grote handelszaak in dierenproducten op de Kontichsesteen-
weg gehad. Bovendien ging ik als kind met hen regelmatig mee 
naar activiteiten van de Volksunie in Aartselaar. Zowel het  
ondernemen, de liefde voor Aartselaar als de politiek heb ik 
dus van jongs af aan mee gekregen. Vanuit mijn beroepser-
varing wil ik graag conflicten ontmijnen en naar oplossingen 
zoeken. Ik wil al mijn positieve energie en bedrijfservaring  
gebruiken om verder te werken aan ons aangenaam  
Aartselaar” zegt een gemotiveerde Ria. 

Aartselaar, waar ondernemers thuis zijn
Burgemeester en N-VA-lijsttrekker Sophie De Wit is heel blij 
met de komst van Mike, Annie en Ria. “We presenteren drie 
nieuwe kandidaten met ondernemersbloed. Het is belang-
rijk om bij onze 23 kandidaten mensen te hebben met een 
verschillende achtergrond en dan mogen ondernemers zeker 
niet ontbreken! Zij zijn namelijk het kloppend hart van onze 
Aartselaarse economie. Alle drie zijn het enorme versterkingen 
voor onze ploeg. Ik ben héél blij dat ze zich voor ons  
aangenaam Aartselaar willen inzetten.”

Drie nieuwe kandidaten versterken  
het team van N-VA Aartselaar
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Voorzitter Bart De Hertogh, nieuwkomers Mike Schuurmans, Ria De  
Mesmaeker en Annie Demedts en burgemeester en lijsttrekker  
Sophie De Wit
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Maak kennis met Mike Schuurmans op pagina 2 en  
ontdek waarom hij niet langer voor het Vlaams Belang, 
maar wel voor de N-VA kiest in Aartselaar: “De N-VA 
voert in Aartselaar het beleid dat inwoners van hun  
bestuur verwachten: investeren in het openbaar domein, 
de belastingen laag houden én de schuldgraad halveren. 
Een proteststem in Aartselaar is dus echt niet nodig.”

Aartselaars gemeenteraadslid  
Mike Schuurmans kiest voor de N-VA

Deze kandidaten vertegenwoordigen onze regio op  
de lijsten voor de Kamer en het Vlaams Parlement

Aartselaars ondernemer en gewaardeerd  
gemeenteraadslid

Mike Schuurmans (36 jaar) is een bezige bij in de  
ondernemerswereld. Hij is CEO bij Buildsmart, businesscoach 
bij Raak! en nam samen met zijn vrouw Kim in 2023  
herenkledingwinkel VENT over in de Aartselaarse dorpskern. 
Mike zetelt ondertussen zes jaar in de Aartselaarse  
gemeenteraad, waar hij van in het begin opviel met gedegen en 
verstandige tussenkomsten. Financiën, Economie en Cultuur 
zijn Mikes stokpaardjes. In zijn vrije tijd heeft hij een passie 
voor theater: zowel het maken als acteren. Mike is last but not 
least ook papa van Siebe (11 jaar).

Thuiskomen bij de N-VA

“Mijn keuze voor de N-VA was het resultaat van een  
weloverwogen proces. Na mijn vertrek bij Vlaams Belang heb ik 
de mogelijkheid gehad om met bijna elke Aartselaarse partij  
gesprekken te voeren. De doorslag voor mijn keuze voor de 
N-VA was dat deze partij naadloos aansluit bij mijn  
Vlaams-nationalistische overtuigingen. Het voelt aan als  
thuiskomen”, verklaart Mike.

“Bovendien voert de N-VA in Aartselaar gewoon een goed 
beleid. De afgelopen zes jaar heb ik als oppositielid circa 99% 

van de aangebrachte agendapunten mee goedgekeurd. Wat mij 
bijzonder aantrekt in N-VA Aartselaar is de dynamiek en  
diversiteit van het team. Het is een groep die bestaat uit mensen 
van verschillende leeftijdsgroepen en achtergronden. Ik herken 
in de N-VA een brede volkspartij met een hart voor Aartselaar. 
Dat verklaart denk ik mee waarom N-VA Aartselaar nu uit 
diverse hoeken weet te rekruteren. Je ziet dat de N-VA investeert 
in het Aartselaars straatbeeld, terwijl ze toch de belastingen 
laag houdt en de schuld meer dan gehalveerd heeft. Dat is wat 
inwoners van hun bestuur verwachten. Er is in Aartselaar geen 
enkele reden om uit ongenoegen een proteststem te geven.”

Overstap naar de N-VA getuigt van moed en durf

Burgemeester en N-VA-lijsttrekker Sophie De Wit is  
bijzonder blij met de komst van Mike Schuurmans. “Mike is  
een echte versterking voor ons team. Deze legislatuur heeft  
hij herhaaldelijk zijn politiek talent bewezen. In het  
verleden heeft Mike vaak getwijfeld tussen de N-VA en  
Vlaams Belang, maar we zijn blij dat hij nu eindelijk thuis  
komt. Het getuigt trouwens ook van moed en durf om een  
partij te verlaten die de wind in de zeilen heeft in de  
nationale peilingen. Het toont aan dat Mike met zijn hart en 
verstand de keuze voor de N-VA heeft gemaakt.“

Voormalig Aartselaars 
kopman en lijsttrekker 
van het Vlaams Belang 
Mike Schuurmans sluit 
zich aan bij de N-VA. Hij 
doet dat als volwaardig 
N-VA-lid en schaft een 
lidkaart aan. Mike verliet 
een half jaar geleden het 
Vlaams Belang: hij was 
het enige  
gemeenteraadslid voor 
deze partij. Sindsdien 
zetelde hij zes maand als  
onafhankelijke. “Velen 
zullen bevestigen dat de 
N-VA, gezien mijn  
politieke en persoonlijke  
waarden, voelt als  
thuiskomen. Ik stel me 
dan ook graag bij hen 
verkiesbaar bij de  
volgende gemeente-
raadsverkiezingen”, zegt 
Mike Schuurmans.

Onze kandidaat uit Hemiksem

Rita Goossens
8ste opvolger 
Vlaams Parlement
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Philippe Muyters
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Vlaams Parlement
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Sophie De Wit
2de plaats 
Kamer

Onze kandidaat uit Edegem

Koen Metsu
6de plaats 
Kamer

Onze kandidaat uit Boom

Francis Sanchez
16de plaats 
Vlaams Parlement

Onze kandidaat uit Schelle

Luna Boumans
17de plaats 
Kamer

Onze kandidaat uit Kontich

Willem Wevers
3de opvolger 
Kamer

Onze kandidaat uit Rumst

Jurgen Callaerts
1ste opvolger
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